
Čebelarska družina Ljubljana-Polje

ČEBELARJI SO ZBOROVALI
Sredi decembra 1981 so se zbrali čebelarji, člani čebelarske

družine Polje, da napravijo letni obračun svojega dela.

Zvedeli smo, da je bilo
včljanjenih 89 čebelarjev,
nekaj pa jih še stoji ob strani.
To so predvsem čebelarji z
manjšim številom panjev iz
KS Besnica in Lipoglav, ki sta
zelo oddaljeni od Polja, ker so
v OŠ Edvarda Kardelja po-
zimi sestanki in predavanja
članov čebelarske družine.
Udeležuje pa se sestankov in
predavanj lepo število čebe-
larjev, nekaj tudi povabljenih
iz čebelarske družine Dolsko.
Vsi so zelo zadovoljni s pre-
davatelji, še posebno ker do-
bijo odgovore na vprašanja,
ki jih zanimajo.

Cebelarji so bili zadovoljni
z lansko letino, saj je bila po
treh zelo slabih letinah le-ta
sedaj dobra. Pridelali so pre-
cej cvetličnega, še več pa ko-
stanjevega medu, ki ga po-
rabniki vedno bolj eenijo. Po-
sebno dobro so se odrezali
čebelarji prevaževalci, ker sta
zelo dobro medili smreka in
hoja.

Težave pa so nastopile za
čebelarje v lanskem septem-
bru, ko je bilo treba nahraniti
čebelje družine s sladkorjem
za zimsko zalogo hrane. V di-
skontnih trgovinah, kjer so se
čebelarji oskrbovali s slad-
korjem, so ustavili prodajo, v
trgovinah so ga pa prodajali
samo po dva kg. Kdor se ni že
prej oskrbel z zadostno koli-
čino sladkorja, mu je morala

pomagati vsa družina. ZCD
Slovenije bo morala za pri-
hodnje nekaj ukreniti, da ne
Bo prišlo do take situacije.

Z enominutnim molkom so
vsi navzoči počastili spomin
na umrlega člana čebelarske
družine Polje dr. Jožeta Beni-
garja, ki je bil maja 1981
žrtev avtomobilske nesreče.

Dva dolgoletna člana, ki
vestno popisujeta čebelarje,
sta bila odlikovana z redom
Antona Janše III. stopnje, in
sicer Stane Jančar in Milan
Zupančič.

Enoglasno so izvolili za
častnega člana čebelarske
družine Polje Julija Mayerja,
ki je 7. oktobra 1981 dopolnil
90 let starosti in kar 70 let
zelo uspešno in neumorno de-
loval za napredek sloven-
skega čebelarstva. Pisal je
članke v Slovenskega čebe-
larja in imel 117 predavanj po
vsej Sloveniji, več tudi v
Polju.

In kaj načrtujejo čebelarji v
1. 1982?

Nekaj članov se je zadolži-
lo, da bodo pomagali pripra-
viti čebelarsko razstavo ob
VI. posvetovanju čebelarjev
januarja 1982 v OŠ Edvarda
Kardelja v Polju.

Čebelarji se bodo udeleže-
vali predavanj, ki jih prireja
čebelarsko društvo Polje
vsako prvo nedeljo v mesecu
ob 9. uri v OŠ Edvarda Kar-

delja v Polju, in sicer fe-
bruarja o čebelnih boleznih
— predavatelj inž. Klun,
marca o zakladah za AŽ panj
— predavatelj inž. Debeljak,
aprila o vzgoji dobrih matic —
predavatelj vzrejevalec matic
tovariš Jelen iz Rodin pri Be-
gunjah.

Čebelarji bodo junija pri-
pravili izlet na Gorenjsko z
ogledom čebelarskega mu-
zeja v Radovoljici, z obiskom
čebeljnaka inž. Debeljaka, ki
čebelari z AŽ panji z zakla-
dami, in čebelarja tovariša
Koplana na Dovjem, ki ima
tudi svoje posebne panje.

Za ustanovitcv čebelar-
skega društva Moste-Polje so
zadolženi Alojz Komac,
Anton Švigelj in Dušan Tiš-
ler.

Delegati po KS so prejeli
sezname za popis članov in
tudi čebelarjev nečlanov ter
zazimljenih čebeljih družin.
Popis mora biti opravljen do
15. januarja, da bo moč pra-
vočasno poslati zahtevane po-
datke na komite za družbeno
planiranje in družbenoeko-
nomski razvoj občinske
skupščine Ljubljana Moste-
Polje, mestni veterinarski
inšpekciji in veterinarski po-
staji.seznamčlanovzal. 1982
pa zvezi čebelarskih društev
Slovenije.

V upanju, da bodo čebelarji
dogovorjene naloge pravoča-
sno in v redu opravili, je bil
občni zbor končan.

MAKS AVŠIČ


